



2014 Speech Contest New Rules

Caroline Kiang

DTM 傑出會員

LGM 2013-14 推廣副總會長

D67 District Northern Judges training

總會北部裁判教育訓練



Contestant's Qualification 比賽者資格

- 1. One contestant is absent in an Area speech Contest, his club assigns another member who did not join the club speech contest to replace his position and he won the contest finally. Is this contestant eligibility OK?**



Contestant's Qualification 比賽者資格

1. 如果在區比賽時，分會之優勝者不克參加，分會會長派了另外一個會員未曾參加分會比賽的代表去代替而贏了區冠軍，請問這位參賽者資格有問題嗎？



Contestant's Qualification 比賽者資格

2. A Contestant joined the district Table Topic Contest

A contestant was invited to be one of the trainers for education program in the same district Conference, and he was one of the announced winner, is his qualification OK?



Contestant's Qualification 比賽者資格

2. . 如果在總會比賽時，一位比賽者在該次大會同時被邀請擔任教育訓練主講者，他贏了該場比賽，他的參賽者資格有無問題？



Contestant's Qualification 比賽者資格

- 3. A contestant of District International Speech Contest was invited to be the toastmaster of the District Conference Opening Ceremony. He won the contest finally. Is this contestant eligibility OK?**



Contestant's Qualification 比賽者資格

3. 如果在總會比賽時，一位比賽者在該次大會同時被邀請擔任開幕式主持人，他贏了該場比賽，他的參賽者資格有無問題？



Contestant's Qualification 比賽者資格

- 4. One contestant won the club International contest when he finish his C4 speech, he also won the area and division speech contest. He finished his C6 speech before the District speech contest but was disqualified by the contest chair. Is the contest chair decision right?**



Contestant's Qualification 比賽者資格

4. 如果在總會比賽時，一位比賽者他完成了六講，但是在分會初賽時只完成四講，比賽主席取消了他的比賽資格，比賽主席的決定是對的嗎？



Contestant's Qualification 比賽者資格

5.. A new member joined a new chartered club, he was invited to attend the club international speech contest and won the first place. He was advanced to the area, is he eligible for this contest?



Contestant's Qualification 比賽者資格

5. 一位比賽者他是新會的會員，參加了新會的國際演講比賽而得了第一名，他將參加區的比賽，你覺得他的比賽資格有問題嗎？



Contestant's Qualification 比賽者資格

- 6. At what point does a candidate for district office, director or international officer, become ineligible to compete in a speech contest?**



Contestant's Qualification 比賽者資格

6. 在什麼階段，當一位會員已經決定要參選總會幹部（包括區總監，部總監）或是國際總會幹部就喪失資格參加比賽？



Contest 比賽規則

- 7. A contestant in the middle of his speech when there is a sudden power outage, chief judge asked him to repeat because the judges were momentarily distracted. Other contestant thought it was not fair. What do you think?**



Contest 比賽規則

7. 在一場比賽中，忽然停電。主裁判因為這個突發事件要求該講者再講一次。你覺得這樣公平嗎？



Contest 比賽規則

8. In a area contest, two competitors. one did not show up when the contest started. After the first one spoke, the contest chair announced he is the winner. The second contestant then arrived. Some member want the contest re-start, what do you think?



Contest 比賽規則

8. 在一場區比賽中，只有兩位賽者。比賽開始時只有一位出現，在她講完後，比賽主席已經宣布名次。第二位才到，有會員要求重新比賽。你覺得呢？



Contest 比賽規則

- 9. In a district International Speech Contest, the contest master began the contest without the chief judge and a couple judges. After the first one spoke, the chief judge asked the speaker to repeat his speech. What do you think?**



Contest 比賽規則

9. 在一場總會比賽中，比賽主持人因為太緊張，沒注意到總裁判及幾位裁判尚未到場，等到第一位講完了。總裁判要求該比賽者重講。你覺得呢？



Contest 比賽規則

10. In a division Speech Contest, a contestant informed the contest chair in advance that he could not be attend the pre-contest briefing, but will deliver his speech before the end of the contest, and he won the contest. What do you think?



Contest 比賽規則

10. 在一場部比賽中，有一位參賽者事先通知比賽主席，他不能參加賽前簡報，在比賽結束前，他到場了發表了演說並得了第一名，這個比賽有瑕疵嗎？ 你覺得呢？